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Verslag 
 

Aanwezig:  
Tim Moriau – Betty Autrique – Roland De Bois – Geert Verdoodt – Ludwig 
Peetroons - Paula Vanhoovels (verslag) 
 
Verontschuldigd: 
Tony Willaert 

 

 

1 Inleiding 

Ludwig Peetroons schetst het kader van de Beleidscommissie. De bevoegdheden van de 
commissie moeten nog verder afgebakend worden na de Algemene Vergadering van de 
federatie. 

 Gezien het beperkt aantal kandidaten voor de Beleidscommissie Recreatie zal een extra 

 kandidaatsronde volgen. 

 

2 Verkiezing voorzitters 

Tony Willaert wordt unaniem verkozen tot voorzitter van de Beleidscommissie Recreatie. 

 

3 Vergadermoment 

Er wordt geoordeeld dat de eerste maandag van de maand het best past. Gezien de 
eerstvolgende datum in de Paasvakantie valt zal de eerste vergadering voorzien worden op 
maandag 20 maart om 13u30 in de lokalen van de Vlaamse Atletiekliga. 

4 Recreatiebeleid 

In het kader van het Beleidsplan 2017-2020, dat op 1 oktober 2016 moest ingediend worden 
bij Sport Vlaanderen, werden in de beleidsopties twee laagdrempelige projecten ingediend: 

- Kwaliteitsvolle begeleiding op Vlaamse Loopomlopen 

- Recreatiesportfonds 

 
Paula Vanhoovels licht beide projecten toe (zie bijlagen). 

 
Eerste bedenkingen vanuit de commissie: 
Project Loopomlopen 
De keuze van de loopomlopen moet bepaald worden. Paula maakte een overzicht van de 
loopomlopen en de clubs die daarbij het dichtst gelegen zijn (zie bijlage). Daar waar geen 
club is of waar de club niet bereid is om mee te werken kan vanuit de federatie een 
begeleider aangeduid worden. 
Welke strategie gaan we volgen? 
 
In het kader van de opvolging van de loopbegeleiders en de deelname aan het project zal 
een app ontwikkeld worden die voor de deelnemers ook aantrekkelijk moet zijn zodat ze 
zich registreren. 
Welke tools willen we in de app integreren? 
Hoe maken we de app aantrekkelijk? 
Met welke uitdagingen kunnen we de deelnemers triggeren? 
Hoe maken we de link naar de federatie? 
Hoe maken we aansluiting bij de federatie aantrekkelijker? 
 
 
Welke doelgroep willen we bereiken: de echte starters of ook de meer ervaren joggers? 



 

 

 

B
E
L
E
ID

S
C

O
M

M
IS

S
IE

 R
E
C

R
E
A

T
IE

 –
 6

 m
a
a
rt

 2
0
1
7
 -

  
2
0
u
 

 

 
Hoe gaan we om met nieuwe Loopgroepen die (hopelijk) ontstaan? 
Moeten statuten van de federatie aangepast worden? 
Hoe kunnen we die loopgroepen een meerwaarde geven / ondersteunen? 
 
 
Recreatiesportfonds 
Door de financiering kan 50.000 euro ingezet worden vanaf 2017. 
Het reglement van het Recreatiesportfonds blijft in 2017 ongewijzigd. De commissie kan in 
de loop van 2017 het Reglement bespreken en zo nodig herbekijken. 
De clubs moeten duidelijk geïnformeerd worden betreffende het reglement en de 
toegenomen financiering. 
  

Ter voorbereiding van de volgende vergadering stuurt Paula nog de volgende 

gegevens door naar de commissieleden: 

 clubs met loopgroepen 

 clubs die Start to Run organiseren 

 

5 Varia 

Onze verenigingen hebben veel verschillende taken. Daardoor kan de organisatie 

zwaar wegen en moeten we de clubs zo veel ondersteunen in hun werking. 

Verenigingen zouden zich meer moeten bezinnen over (administratieve) 

samenwerking met andere verenigingen én over de mogelijkheid tot de aanstelling 

van een (deeltijds) personeelslid. Hiertoe zou een overleg met verenigingen kunnen 

georganiseerd worden en een businessplan kunnen uitgewerkt worden. 

 

 

 


